
 
 

ZAPISNIK 

 

sa 4. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane 11. srpnja 2014. godine u  
prostoru Turističke zajednice Grada Pule, Forum 3, s početkom u 10 sati. 

 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Boris Žgomba, Andi Vitasović,  Martina Toncetti Hrvatin, Milan 
Vlaisavljević, Branko Lukić i Mladen Širola te predsjednik Boris Miletić. 

 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Milena Perković i Igor Štoković.  

 
Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za 

njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, zapisničar Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 
1. Usvajanje zapisnika s treće sjednice Turističkog vijeća, 

2. Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 30.06.2014. godine, 

3. Javni poziv za izbor destinacija u pilot projektu PPS za posezonu 2014. Godine, 

4. Dodatno osiguranje plaćanja u Zagrebačkoj banci, 
5. Zahtjevi,  

6. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

 
Ad 1)  

Zapisnik sa 3. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

 
Ad 2)  

Nakon što je napomenuo da su vijećnici materijal za ovu točku dobili uz poziv i imali se prilike 

detaljno upoznati sa sadržajem, predsjednik je zamolio direktoricu da se kratko osvrne na Izvještaj za 
proteklih šest mjeseci. 

Direktorica je istakla da su u periodu 1.-6. mjesec ostvareni dobri rezultati u turističkom prometu što 

će pokriti minus u prvom tjednu sedmog mjeseca.  Od većih aktivnosti izdvaja festival Visualiju koja 

je uspješno odrađena te Dane antike. Zaključuje da će, zbog predviđenih većih promjena nakon 
realizacije svih troškova festivala Visualia, biti potreban rebalans Financijskog plana. Inače, je sve  

realizirano prema planu.  

 
Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 

30.06.2014. godine. 

 
 

Ad 3) 

Vezano za Javni poziv Hrvatske turističke zajednice za izbor destinacija u pilot projektu PPS za 

posezonu 2014. godine, direktorica naglašava da je mislila da se projekt planira za sljedeću godinu. 
Međutim, projekt se planira već u ovoj godini i smatra da je kratko vrijeme za pripremu i njegovo 

odrađivanje na nivou grada kao što je Pula s obzirom na sve podatke koje treba prikupiti, odabrati 

predstavnike i oformiti paratijelo kao drugu Skupštinu. Pula ima dvije mogućnosti, nastupiti 
samostalno ili kao klaster. Predlaže da se prijavimo sami te pripremimo primjedbe kojima bi se možda 

ukazalo na prekratko vrijeme. 

 
 



Boris Žgomba naglašava da se radi o pilot projektu i mišljenja je da Pula, kao šampion za šest mjeseci, 
treba biti među prvima koji će se uključiti. Za to je da Pula ide samostalno i podržava uključenje u 

ovaj projekt. 

 

Boris Miletić predlaže da se preko Udruženja obrtnika i cehova odaberu predstavnici. Smatra da se 
ove godine treba potruditi što će biti priprema za drugu godinu i šteta bi bilo ne uključiti se. Treba se 

fokusirati se na sebe i potruditi se da novac dođe do ljudi u našem sektoru.   

 
Turističko vijeće jednoglasno je zaključilo da se Pula strateški uključi za izbor destinacije u Pilot 

pojektu Hrvatske turističke zajednice i da se operativno odrade potrebne pripreme uz pomoć g. 

Žgombe kao člana Vijeća HTZ-a te po potrebi i Ministarstva turizma.  

 
 

Ad 4) 

Direktorica je upoznala vijećnike s problemima s kojima se susreću banke u svom poslovanju. Naime, 
radi se o sve češćem „hakiranju“ pa je uvedeno duplo osiguranje kroz dvije kartice ili u kombinaciji 

kartica i mobitel. Predlaže jednu karticu na ime voditeljice računovodstva, koja bi bila tamo i preko 

koje bi se vršila plaćanja, a drugu u uredu kojom bi se potvdila svaka transakcija koju provede 
računovodstvo. 

 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
 

Ad 5) 

Prihvaćeni su sljedeći zahtjevi:  
a) 

Kluba odbojke na pijesku „Žal Banjole“, na temelju kojeg će se iznosom od 3.000 kuna sufinancirati 

realizacija Klupskog prvenstva i Pojedinačnog otvorenog prvenstva Hrvatske koje će se održati 
tijekom srpnja 2014. godine na Valkanama u Puli. 

b) 

Glazbenika Serđa Valića i odobreno je 5.000 kn za realizaciju glazbenog projekta istarske tradicijske 

glazbe  „ZAKANTAJ ISTRO“  tijekom 2014. godine. 
c) 

Rock Caffe-a za program „Kulturno ljeto na Kaštelu“ koje će se održavati u prostoru Povijesnog i 

pomorskog muzeja Istre u Puli tijekom srpnja i kolovoza 2014. Godine, a koji će se podržati sa 15.000 
kn. 

d) 

Snimanje novog albuma glazbene grupe Dogma tijekom 2014. i početkom 2015. godine sufinancirat 

će se s 5.000 kn. 
e) 

Razmatrano je i podržano uključenje u organizaciju manifestacije MUSIKANTEN STADL, koja će se 

održati 27.06.2015. godine u Areni. Radi se o snimanju glazbene emisije šlagera koju prate tri strane 
televizije, njemačka, austrijska i švicarska. Snimanje bi išlo uživo i predviđa se 9 miliona gledatelja.  

Kroz najave na TV-ima i u toku emisije, Pula će dobiti značajnu promociju. Prema riječima 

direktorice, o ovome se već razgovaralo s Ministrom turzima koji je dao podršku,  a  dat će Vijeću 
HTZ-a prijedlog da se ova manifestacija podrži financijski. 

 

Boris Žgobma smatra da se radi o hrvatskoj promociji, a ne samo Pule. 

Predsjednik Boris Miletić ističe da se radi o ozbiljnim producentima koji su još prošle godine došli 
najvatiti program i promocija ima težinu. Vjeruje da bi uz pomoć HTZ-a to uspješno mogli realizirati 

te dati direktorici suglasnost da nastavi s projektom. 

 
Prijelog je jednoglasno prihvaćen. 

 

 
 

 



Odbijeni su zahtjevi: 
a) SRU BIKE spirt kluba za sufinaciranje biciklističkog natjecanja Šijanska šuma, zimska liga, 

uz napomenu da se jave na natječaj za drugu godinu, 

b) Turističke zajednice Grada Županje za manifestaciju „Kruh naš svagdašnji-žetva i vršidba u 

prošlosti“, 
c) Kluba Streetball Fišer grupa za sufinaciranje putovanja i promociju u Moskvi. 

 

 
Ad 6) 

Zaključeno je da se organizira benchmarking putovanje od 8. do 12.10. u regiju Champagne u 

Francuskoj za članove Turističkog vijeća. Na putovanje će otići  predsjednik Boris Miletić, članovi 

vijeća Mladen Širola, Milena Perković, Milan Vlaisavljević, Andi Vitasović i  Martina Toncetti 
Hrvatin te direktorica Sanja Cinkopan Korotaj. 

Predsjednik Boris Miletić istakao je da je ta regija pobratimljena s Istrom pa se mogu realizirati 

kontakti i preko Županije. 
 

Vijećnik Andi Vitasović će u sklopu posjete sajmovima otputovati na turistički sajam WTM u 

London, koji će se održati od 03. do 06. studenog 2014. godine. 
 

 

 

 
Ovime je zaključen rad po dnevnom redu i sjednica je završena u 10 sati i 30 minuta. 

 

 
 

Zapisničar: Eleonora Stojković                      Predsjednik: Boris Miletić 


